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Protokoll fört vid styrelsemöte den 4 oktober 2023   
På Nytorgsträffen 
 
Närvarande:  Dag Larsson  Ordförande 
   Lars Rawet  Vice ordförande 
   Maj Lovén  Kassör 
   Annika Thiam Sekreterare 
   Eva Klintwall Hälsoansvarig 
   Lisbeth Gustad Kampanjansvarig 
   Barbro Petrén Ersättare och Studieorganisatör 
   Sven-Eric Bergman Ersättare 
   Kerstin Tovesson Gäst 
    
Förhinder:  Lena Nylöf  Medlemsansvarig 
   Tommy Widell Adjungerad webbansvarig 
 
1. Öppnande 

Mötets öppnades av ordföranden som hälsade deltagarna välkomna. 
 
2. Förslag till dagordning.  

Föreslagen dagordning godkändes efter tillägg under övriga frågor. Lars vill diskutera val 
av veckodag för styrelsemötena och Eva vill tala om promenaderna. Under punkt 5, 
tillägg g) Rapport från pensionärsrådet. 

 
3. Rapporter 

a) Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

b) Medlemmar 
Någon aktuell siffra över antalet medlemmar förelåg ej då medlemsansvarig ej var 
närvarande. Konstaterades att satsning borde göras för att värva yngre medlemmar. 

c) Övriga rapporter 
Seminarium angående hörselhjälpmedel kommer att hållas, Lars deltar, se vidare 
punkt 6. 

 
4. Ekonomi 

Ekonomisk rapport kommer att redovisas till nästa styrelsemöte. Ansökan om bidrag från 
stadsdelsnämnden är insänd. 

 
5. Kommande verksamhet 

a) Månadsmöten 12/10 och 9/11 
Barbro Engman gästar oss den 12/10 och talar om bostadsfrågor för äldre. Lena Dahl 
och Helene Palmqvist kommer att bistå festkommittén. Bemanning av festkommittén 
tas åter upp på månadsmötet, eventuell belöning kan diskuteras. 
Ansvarsområden: 
Barbro ansvarar för köket 



Maj ansvarar för städningen 
Lars ansvarar för bild och ljud 
Den 9/11 kommer vår linedancegrupp att uppträda. 

b) Pubträff 23/11 
Pubträffen den 28 september fick ställas in pga av för få anmälda. Krävs minst 50 
deltagare för att pubträffen inte ska gå med förlust. Lars och Dag undersöker 
alternativa lokaler. 

c) Avtackningsmiddag 26/10 
Middagen hålls i lokalen på Havregatan. Dag skickar ut inbjudan. 

d) Studiecirklarna 
Cirklarna har kommit igång och fungerar bra. 

e) Festkommittén 
Se punkt 5 a. 

f) Kultur och andra upplevelser 
Fortsätter som planerat 

g) Rapport från pensionärsrådet 
Vår gäst, Kerstin Tovesson rapporterade från pensionärsrådet.  
Södermalm sticker ut när det gäller avslag på ansökan om vård/omsorgsboende. PRO 
och SKPF har begärt ut en lista på avslag som delgivits under 2022, av 427 beslut 
avslogs 92. 
För att bli aktuell för ett boende krävs tillsynsbehov dygnet runt som inte kan ersättas 
av hemtjänst. Nedsatt fysisk hälsa inte självklar anledning till att beviljas boende. 
Framöver kommer troligtvis krävas demenssjukdom. 
December 2007 fanns 836 platser på boende på Södermalm, 2022 hade siffran sjunkit 
till 768. 
I Stockholm är det Kungsholmen som beviljar flest omsorgsboenden. 
Biståndshandläggarna på Södermalm säger sig ändå vara trygga med sina beslut. 
Tre alternativa boendeformer finns: 
Vård och omsorgsboende 
Servicehus med personal året runt, 50-60% får avslag 
Seniorbostäder, kan ansökas om via bostadsförmedlingen. 

 
6. Hörselseminarium (Åsa Sohlman). Föreslagna datum, 13/11, 20/11 eller 22/11 – 13:00-

14:00 på Tellus 
Lars deltar. 

 
7. Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser förelåg 
 
8. Nästa styrelsemöte 

Nästa möte hålls den 2/11 då vi planerar verksamheterna för våren 2024. 
 
9. Övriga frågor 

Lars vill byta dag för styrelsemötena, frågan tas upp på kommande möte. 
Eva önskar fler deltagare på sina promenader. Tas upp på nästa månadsmöte. 

 
10. Avslutning 



Dag tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Annika Thiam   Dag Larsson 
 
 

 
 
 


